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1. Scheidsrechters 
 
Guy Juwet verwelkomt Fabian Van Hecke en Toon 
Sorgeloos. Zij presenteren een vernieuwend 
beleidsproject rond arbitrage in Belgie tot 2020.  De 
slides van dit project werden voordien al verspreid 
onder de leden van de RvB , en het project werd  op 
21/08 ook al uitgebreid voorgesteld op de RvB van 
Volley Vlaanderen . 
 
Het project voorziet in een nieuwe structuur voor de 
nationale arbitrage met verschillende  pijlers: 

- Recrutering, opleiding en begeleiding 
scheidsrechters 

- Splitsing Nationale Volley & Beacharbitrage 
- Professionalisering en specialisering 

Nationale Arbitrage 
- Motivering en menselijke aanpak 
- Uniformiteit binnen arbitrage nationaal & 

landelijk 
- Communicatie 
- Internationalisering 
- Volley Belgium Referee School 
 

Voordelen van deze nieuwe structuur: 
- Continue vorming op nationaal niveau 
- Continue opvolging & scouting van talent  
- Scheiding indoor volley & beach volley 
- Uniformiteit arbitrage VV-AIF 
- Dynamische carrière van de scheidsrechters, met 

stevige piramidestructuur 
- Nationale communicatie 
- Professionalisering & internationalisatie van het 

kader 
- Uitstraling naar regionaal en zelfs provinciaal niveau 

 
De discussies gingen over: 

- De communicatie rond het project  
- De mogelijke kostprijs van het project  
o De werkelijke kost van het project of een 

deel van het projectplan is geraamd. Bij elke 

1. Arbitrage 
 
Guy Juwet accueille Fabian Van Hecke et Toon 
Sorgeloos. Ils présentent un projet innovant de politique  
d'arbitrage en Belgique jusqu'en 2020. Les slides de ce 
projet ont déjà été distribués parmi les membres du 
Conseil d’Administration, et le projet a également été 
présenté en long et en large ce 21/08 au Conseil 
d’Administration de Volley Vlaanderen. 
 
Le projet prévoit une nouvelle structure pour l'arbitrage 
national, avec différents piliers: 

- recrutement, formation et accompagnement des 
arbitres 

- séparation de l’arbitrage indoor & beach 
- Professionnalisation et spécialisation de l’arbitrage 

national 
- Motivation et approche humaine 
- Uniformité au sein de l'arbitrage national et régional 
- Communication 
- Internationalisation 
- Volley Belgium Referee School 

 
 
Les avantages de cette nouvelle structure: 

- Formation continue au niveau national 
- Scouting & suivi continus des talents 
- Séparation volley en salle et beach volley 
- Arbitrage uniforme VV-AIF 
- Carrière dynamique des arbitres, avec une structure 

pyramidale solide 
- Communication nationale 
- Professionnalisation et internationalisation du cadre 
- Influence au niveau régional et même provincial 

 
 

Les discussions ont porté sur: 
- La communication autour du projet 
- Le coût réel du projet 
O Le coût réel du projet et de certaines composantes 

est estimé. Avec chaque nouveau sous-projet à 



nieuw te ontwikkelen deelproject zal de raad 
van bestuur uitgebreid geïnformeerd worden 
met een raming van de eventuele kostprijs. 

o De kost is steeds relatief, vermits ook de 
niet-uitvoering van het project geld kost. 
Bovendien zullen een aantal kosten die 
vandaag gemaakt worden op een ander 
niveau gemaakt worden. 

o De kost kan verminderen door bijvoorbeeld 
een herschikking van de taakverdeling 
tussen wedstrijdcommissarissen & 
scheidsrechters 

o Topscheidsrechters zullen een ‘return’ 
leveren ovv training  

o De structuur, die an sich gratis is, maar zo 
veel mogelijk gebruik van gratis tools zoals 
dropbox & whatsapp. 
 

- Gaan scheidsrechters niet afhaken bij deze 
hervorming? 

o Elke transitie is moeilijk, maar de 
scheidsrechters gaan de duidelijke visie, 
doelstellingen & criteria appreciëren, alsook 
de individuele carrièreplanning 
(onbestaande tot heden) 
 

- Verdeling van kosten & baten tussen 
verschillende vertakkingen binnen de 
Federatie  

- Het ontbreken van elke communicatie over dit 
project tot nu, met o.a. als gevolg het ontslag 
van J. Callens als Nationaal Coördinator 
Arbitrage. 

 
De RvB besluit: 

- Het project bevat positieve elementen en kan 
als basis dienen 

- Er is nog veel overleg nodig – beginnende met 
een presentatie voor AIF 

- Het ontslag van J. Callens als coördinator 
NSC wordt aanvaard 

 
- Het voorstel van de scheidsrechters-

gemeenschap wordt aanvaard, ttz: 
o Toon SORGELOOS wordt voorzitter 

a.i. van de NSC 
o NB: Kurt MARIEN & Jean Pol SOHY 

vertegenwoordigen de 
scheidsrechters van VV resp. AIF 

- De voorzitter a.i. van de NSC is tevens 
verantwoordelijk voor alle aanduidingen in 
België, inclusief voor internationale 
benoemingen van supervisors & 
scheidsrechters.  

- Een uitnodiging tot kandidaatstelling ‘voorzitter 
NSC’ wordt zsm gepubliceerd. Kandidaturen 
worden verwacht voor 15 september, waarna 
VV en AIF ze zullen bespreken op hun 
respectieve RvB. Het KBVBV concludeert op 
haar RvB van 28 september.  

développer, le conseil d'administration sera 
informé du coût éventuel. 

 
O Le coût est toujours relatif, car même la non-

exécution du projet coûte de l'argent. En outre, un 
certain nombre de coûts déjà existants aujourd'hui 
seront réaffectés ailleurs. 

O  Il est possible de réduire le coût, par exemple par 
un ajustement de la répartition des tâches entre les 
commissaires des rencontres et les arbitres 

O  Les arbitres de top assureront un return partiel, 
par exemple dans la formation 

O La structure, qui est gratuite en soi, fonctionnera en 
utilisant autant que possible des outils gratuits tels 
que dropbox & whatsapp. 

 
 
 

- Est-ce que les arbitres ne se décourageront pas suite 
à cette réforme? 

O Chaque transition est difficile, mais les arbitres 
vont apprécier la vision, les objectifs et les 
critères clairs, ainsi que la planification 
individuelle de carrière (inexistante jusqu'à 
présent) 

 
- Répartition des coûts et avantages entre les 

différentes entités de la Fédération 
- L'absence de communication sur ce projet jusqu'à 

présent, ce qui a causé – entre autres – la démission 
de J. Callens comme Coordinateur National pour 
l’Arbitrage. 

 
 
Le Conseil d’Administration décide que: 
- Le projet contient des éléments positifs et peut servir 

de base 
- De nombreuses consultations sont encore 

nécessaires – en commençant par une présentation à 
l’AIF 

- La démission de J. Callens en tant que coordinateur 
CNA est acceptée 

 
- La proposition de la communauté des arbitres est 
acceptée, c’-à-d: 

O Toon SORGELOOS devient président a.i. de 
la CNA 
O NB: Kurt MARIEN et Jean Pol SOHY 
représentent respectivement les arbitres de VV 
et de l’AIF  

-  Le président a.i. de la CNA est également 
responsable de toutes les désignations en Belgique, 
y compris les désignations internationales des 
superviseurs et des arbitres. 

-  Un appel à candidats «Président de la CNA» sera 
publié. Les candidatures sont attendues avant le 15 
septembre, après quoi VV et AIF en discuteront 
avec leur Conseil d’Administration respectif. La 
FRBVB décidera lors de son Conseil 
d’Administration du 28 septembre. 



- Volley Belgium nodigt J. Callens uit om zijn taak 
als ‘Responsible of the European Cups’ te 
blijven uitoefenen tot einde van het lopende 
seizoen 2017-2018 (geen aanduidingen, zie 
hiervoor).  

-  Volley Belgium invite J. Callens à continuer son travail 
comme ‘Responsible of the European Cups’ jusqu'à 
la fin de la saison actuelle 2017-2018 (pas de 
désignations, voir ci-dessus). 

2. BEACH (J. Van Riet) 
 

- Zeer goede resultaten Koekelkoren-Van Walle 
(9° WCH, 4° ECH) 

- Minder goed nieuws bij de vrouwen : Liesbet 
Mouha stopt  

- Belgische manches zijn allen goed verlopen. 
Evaluatie wordt gemaakt ( organisatorisch en 
financieel) 

- Knokke – evenementenstrand  blijft nog 5 jaar 
ter beschikking voor de Masters 

- FIVB-zending (Angelo Squeo) stelt KBVBV 
een 2-of 3 sterren ‘Worldtour’ toernooi voor. De 
beachcommissie gaat financiële haalbaarheid 
na 

 

2. BEACH (J. VAN RIET) 
 
- Très bons résultats Koekelkoren-Van Walle (9 ° WCH, 

4 ° ECH) 
- De moins bonnes nouvelles pour les femmes: Liesbet 

Mouha arrête 
- Les manches belges se sont bien déroulées. 

L'évaluation organisationnelle et financière est en 
cours  

- Knokke ‘Evenementenstrand’ reste disponible pour 
les Masters pendant 5 ans 

- La mission de la FIVB (Angelo Squeo) propose à la 
FRBVB d’organiser un tournoi Worldtour 2 ou 3 
étoiles. La Commission Beach examine la faisabilité 
financière 

3. COMPETITIE (J. Van Brusselen) 
 

- Draaiboek nationale jeugdcompetitie (zie 

bijlage) 

o 1 opmerking : nethoogte U15 (= 2,10 m bij 

AIF, 2,14 m bij VV  wordt overal 2,14 m) 

o draaiboek vermeldt de verplichte aandacht 

voor onze nationale sponsors tijdens dit 

weekend 

o Timetable = OK voor AIF 

o VV & AIF krijgen nog 1 week voor 

commentaar 

o Inzet = 750 euro?  JVB checkt en stuurt 

door 

- Annorama (zie bijlage) 

o Kwart- en halve finales vallen op CEV-Week-

Ends waarop geen Belgische ploegen actief 

zijn! 

o Definitieve kalender kan pas na het EK 

opgesteld worden 

o Regel vrijgave nationale ploeg spelers: 

minimaal 10 dagen!  

o NB : FIVB- New Volley League start op 15-17 

mei 

- Aanvulling homologatiereglement 

o Voorstel (zie bijlage) wordt goedgekeurd 

o Felco GAVERE verhuist naar een nieuwe zaal 

(homologatie onderweg) 

o JVB herbekijkt boetelijsten (KBVBV – VV – AIF) 

 

- Werking commissies (zie RvB 13/07) 

o Herziening = ongoing 

3. COMPETITION (J. van Brusselen) 
 
- Bluebook Compétition Nationale des Jeunes (voir 
pièce jointe) 

O 1 commentaire: hauteur filet U15 (= 2,10 m à AIF, 
2,14 m à VV  devient 2,14 m partout) 

O le ‘Bluebook’ préconise une attention particulière 
pour les sponsors nationaux pendant ce week-
end 

O Timetable = OK pour AIF 
O VV et AIF disposent d’une dernière semaine pour 

commenter 
O Soumission = 750 euros?  JVB vérifie et 

communiquera 
 
 

- Annorama (voir pièce jointe) 
O Les quarts- et demi-finales tombent lors de WE-

CEV durant lesquels aucune équipe belge n’est 
active! 

O Le calendrier final ne peut être établi qu'après le 
championnat européen 

O La règle de libération des joueurs de l'équipe 
nationale: minimum 10 jours! 

O NB: La FIVB-New Volley League commence les 
15-17 mai 

 
- Ajout au règlement homologation 

O La proposition (voir pièce jointe) est approuvée 
O Felco GAVERE déménage vers une nouvelle 

salle (homologation en cours) 
O JVB revoit la liste des amendes (FRBVB - VV - 

AIF) 
 

- Fonctionnement des commissions (voir CA 13/07) 
O réforme = en cours 
 



o JVB plant een ontmoeting met commissie 

‘ontmoetingen’ eind september 

- Samenwerking MIKASA 

o Vanaf volgend seizoen kunnen enkel 

MIKASA- en GALA-ballen gebruikt worden, 

en wordt er gestreefd naar een exclusiviteit 

van MIKASA in LIGA A  

- Samenwerking ORTEC 

o KBVBV blijft bij ORTEC (getekend) 

o Marnix doet de heren, Kris de dames 

o VV blijft uitkijken naar goedkopere 

alternatieven voor de lagere niveaus 

O JVB organise une réunion avec la commission 
‘rencontres’ fin septembre 

- Coopération MIKASA 
O À partir de la saison prochaine, seuls les ballons 

MIKASA et GALA peuvent être utilisés. Dans la 
Ligue A, on s’efforce d’obtenir l'exclusivité de 
MIKASA  

 
- Collaboration ORTEC 

O La FRBVB restera avec ORTEC (c’est signé) 
O Marnix se charge des hommes, Kris des dames 
O VV poursuivra sa recherche de solutions moins 

onéreuses pour les niveaux inférieurs 

4. Liga A Dames (C. Holvoet) 
 

- De LIGA A dames, die zich de 
professionalisering van de LIGA tot doel stelt, 
wordt weldra opgericht als VZW 

- Twee werkgroepen werden reeds opgericht: 
o Competitie en Reglementen 

(voorzitter Kieldrecht) 
o Marketing (voorzitter Tongeren) 

- De RvB vraagt aan de LIGA dames of zij een 
commissie wil blijven binnen KBVBV,  dan wel 
een adviserend orgaan (zoals de Euromillions 
liga) 

- De RvB drukt de LIGA A Dames op het hart om 
haar sponsors te zoeken buiten de bestaande 
sponsorkring van Volley Belgium. Claude 
bevestigt dat er geen interactie is met 
bestaande nationale sponsors. 

 

4. Ligue A Dames (C. Holvoet) 
 
- La LIGUE A Dames, qui vise la professionnalisation 

de la LIGUE A, sera prochainement créée en tant 
qu’ASBL 

- Deux groupes de travail ont déjà été créés: 
O Compétition et règlements (président Kieldrecht) 
O Marketing (président Tongres) 
 

- Le Conseil d’Administration demande à la LIGUE A 
Dames si elle veut rester une commission au sein de 
la FRBVB ou un organe consultatif (comme la ligue 
Euromillions) 

- Le CA insiste pour que la LIGUE A Dames cherche 
ses sponsors en dehors du réseau existant de Volley 
Belgium. Claude confirme qu'il n'y a pas d'interaction 
avec les sponsors nationaux existants. 

 

Raad van Bestuur  
 

Conseil d’Administration 
 

Verslag 13/07/2017 
 
Het verslag wordt goedgekeurd, mits een correctie 
ivm de aanwezigheden (done) 
 

 Rapport 13/07/2017 
 
Le rapport est approuvé, moyennant une correction de 
la liste des présences (faite) 
 

- Naam KBVBV 
Op voorstel van G. Juwet aanvaardt de RvB 
‘Volley Belgium’ als commerciële naam voor het 
KBVBV-FRBVB, te gebruiken op ondermeer 
business cards.  Dit is een commerciële 
benaming conform reeds bestaand gebruik aan 
telefoon, emailadres en website. 
De officiële naam blijft tot nader order: 
‘Koninklijk Belgisch Volleybal Verbond’.  
 

- Europese tickets 
Het KBVBV zal CEV melden dat het kiest voor 
‘option B’ in de toewijzing van tickets voor de 
herenploegen voor de Europese competities. 
Deze beslissing wordt ook aan de clubs 
meegedeeld en op de website vermeld. 

- Nom FRBVB 
Proposé par G. Juwet, le nom "Volley Belgium" est 
accepté comme nom commercial de la KBVBV-FRBVB, 
qui peut p.ex. être utilisé sur les cartes de visite. Il s'agit 
d'un nom commercial qui est déjà utilisé au téléphone, 
dans l'adresse électronique et sur le site Web. 
Le nom officiel demeure jusqu'à nouvel ordre: 
«Fédération Royale Belge de VolleyBall». 
 
 
- Tickets européens 
La FRBVB informera la CEV qu'elle choisit «l’option B» 
dans l'attribution des tickets pour les équipes 
masculines pour les coupes européennes. Cette 
décision sera également communiquée aux clubs et 
publiée sur le site. 



 
- Evolutie samenwerking met de clubs van de 

Euromillions Liga 
Voorafgaand aan deze RvB had een 
vergadering van de consultatieve commissie 
plaats onder het voorzitterschap van Philip 
Berben. Philippe Boone vertegenwoordigde de 
Euromillions Liga. De RvB constateert dat de 
Euromillions Liga geen enkele toenadering 
zoekt tot de federatie (zie bv supercup – 
volgend punt), integendeel zelfs. Hieruit wordt 
besloten dat een verdere samenwerking via 
deze commissie geen enkele zin heeft.  De 
federatie zal rechtstreeks werken met de clubs. 
Niettemin blijft de LIGA uitgenodigd om als 
adviesorgaan op te treden. G. Juwet zal dit 
communiceren aan Philip Berben ( voorzitter 
overlegcomité)  en Philippe Boone ( voorzitter 
Liga). 
 

- Supercup 
o De Supercup van de LIGA A Dames ( VDK-

Gent vs Asterix AVO) zal plaatshebben op 
11 oktober om 20.00 in Gent 

o Volgens Ph. Boone zouden de herenploegen 
Knack Roeselare en Noliko Maaseik geen 
(nochtans verplichte) supercup willen spelen.  
Het KBVBV zal een bevestiging vragen aan 
de twee ploegen. In voorkomend geval komt 
er geen supercup en zullen de ploegen een 
reglementaire boete van 5.000 euro krijgen. 
Het KBVBV zal ook de sponsors informeren 
en de Euromillions liga op het matje roepen. 

o De clubs mogen geen speelbal worden 
tussen KBVBV en Euromillions Liga 

 
Internationale vertegenwoordiging 

- Op een vraag van O. Dulon verduidelijkt de 
RvB dat Europees spelende nationale 
ploegen een lid moeten aanduiden voor de 
officiële vertegenwoordiging 

 
Financiën & internationale transfers 

- M. Henno meldt dat als clubs de 
transferregels willen aangepast zien, ze dit 
dienen te bepleiten via de RvB. 

- Een buitenlandse speler is speelgerechtigd 
van zodra hij een licentie krijgt 

- Volgend jaar zal de aanvraag ‘begin 
competitie’ aan CEV ook de eerste 
bekermatchen inhouden  

 

 
- Evolution de la collaboration avec les clubs de la Ligue 
Euromillions 
Juste avant ce Conseil d’Administration, une réunion de 
la Commission de Concertation a eu lieu sous la 
présidence de Philip Berben. Philippe Boone y 
représentait la Ligue Euromillions. Le Conseil 
d’Administration constate que la Ligue Euromillions ne 
cherche nullement de rapprochement avec la 
fédération (voir, par exemple, Supercup - prochain 
point), au contraire même. Partant de ce constat, il est 
décidé que la poursuite de la collaboration avec cette 
commission n'a aucun sens. La Fédération travaillera 
directement avec les clubs. Néanmoins, la LIGUE 
Euromillions est invitée à agir en tant qu'organe 
consultatif. G. Juwet communiquera cette décision à 
Philip Berben (Président de la Commission de 
Concertation) et à Philippe Boone (Président de la 
Ligue). 
 
- Supercup 

O La Supercup de la LIGUE A Dames (VDK-Gent 
c. Asterix AVO) aura lieu le 11 octobre à 20h00 
à Gand 

O Selon Ph. Boone, les équipes masculines de 
Knack Roeselare et Noliko Maaseik ne veulent 
pas disputer la Supercup (pourtant obligatoire). 
La FRBVB demandera confirmation des deux 
équipes. En cas de refus, il n’y aura pas de 
Supercup et les deux équipes recevront une 
amende réglementaire de 5.000 euros. La 
FRBVB informera également les sponsors et 
rappellera la ligue Euromillions à l’ordre. 

O Les clubs ne doivent pas devenir un jouet entre 
la FRBVB et la Ligue Euromillions 

 
Représentation internationale 

- Suite à la demande d’O. Dulon, le CA précise que 
les équipes nationales qui évoluent en compétition 
européenne doivent désigner un membre pour la 
représentation officielle 

 
Transferts internationaux et finances 

-   M. Henno indique que si les clubs souhaitent revoir 
les règles de transfert, ils devraient plaider cela au 
CA  

-   Un joueur étranger a le droit de jouer dès qu'il obtient 
une licence 

-   L'année prochaine, les matches de la coupe seront 
pris en compte dans la demande ‘début de 
compétition’ à la CEV 

Volgende vergadering: 
 
      Donderdag 28 september  2017 – 19u00 –  
 

Prochaine réunion: 
 
 Jeudi 28 septembre 2017 – 19.00h -  

 
Vertaling/traduction: S. DE KEIJSER 


